
 

 

 

 Protokoll styrelsemöte 2024-04-02 

• Mötets öppnande: Taru Ylikylä 
 

• Närvarande: Inger Jansson, Lisa Adolfsson, Kicki Stavenborn, Edwina Sävmarker, Alexandra 
Lexén, Taru Ylikylä, Mikael Andersson, Helena L’Estrade, Carolina Tillquist, Gunilla 
Mattsson, Sara McKenzie medverkar vid punkten aktivitetskommitté 
 

• Frånvarande: Inga frånvarande 
 

• Dagordningens godkännande: Punkten aktivitetskommitté flyttas till första punkt i och med 
Saras medverkan 
 

• Val av sekreterare:  Emma Pontusson 
 

• Val av justerare: Carolina Tillquist 
 

• Föregående protokoll:  Inget att tillägga 
 

• Aktivitetskommittén:  
 

• Information om vilka dagar styrelsen sammanträder under året. Aktivitetskommittén kan 
inför varje möte antingen närvara vid mötet eller inkomma med ärenden som behöver tas 
upp vid möten. 
 

• Bostonshow 2025, 18 juli i samband med Stoxa 
 

• SDHK fortsätter att sponsra BPH för medlemmar med 200: - per genomförd BPH 
 

• Ansvaret för rasmonter i Stockholm har tagits över av Emma och Gunilla. Sannolikt att det 
januari 2025 också blir monter på MyDog 
 



 
• Genomgång av budget, samtliga ekonomiska beslut kring aktiviteter ska tas av styrelsen 

 

• Redaktionen önskar att allt som ska läggas ut på sociala medier eller i tidningen skickas till 
redaktionsmailet och inte till enskilda personer för att säkerställa att materialet når fram i 
tid. 
 

• Aktivitetskommittén lyfter önskemål om gemensam kalender gällande fastställda datum, 
deadlines mm. 
 

• Sara McKenzie lämnar mötet 
 

• Ekonomisk rapport: 32st nya medlemmar =11 000 kr, totalt 185 st. medlemmar till dagens 
datum. Det finns några kennlar på hemsidan där bara en av ägarna är medlem. Kicki tar kontakt 
med kennlarna. 
 

• Skrivelser och information, all inkommande post har delgivits till samtliga i styrelsen 
förutom disciplinnämndens beslut som inte rör bostonterrier. 

 

Från Information Åtgärd 
SDHK Studiefrämjandets nationella 

ledar- och 
föreningsutbildningar 

Information 

SKK Helgkurs för 
avelsfunktionärer 27–28 april 

Ingen har möjlighet att 
delta 

SDHK Handlingar till SDHK:s 
fullmäktige 

Taru deltagit i fullmäktige 

SKK Webinarium om allergier Inkommet för sent för att 
deltagande ska vara 
möjligt 

SKK BSI på svenska Till Alexandra och utst. 
kommittén 

Angelica Christiernin Lansering av nya skk.se Information 
SDHK Revisionsberättelse SDHK Taru deltagit i fullmäktige 
Catharina Franzén x2  Svar skickat av Emma och 

Taru 

SDHK Verksamhetsåret 2024 Taru deltagit i fullmäktige 
SDHK Respekt & medlemskultur 2 kurser varav den ena 

läggs ut till alla 
medlemmar och den andra 



 
ska samtliga 
styrelseledamöter 
genomgå 

SDHK Önskan om att utöka 
rasregistret med Mops, 
Fransk bulldogg samt 
Bostonterrier 

Emma svara att vi bifaller 

SDHK Webinarium om rädslor Läggs ut till medlemmar 

SKK Respekt & medlemskultur Samma som ovan mail från 
SDHK 

 

• AU-möte:  Blommor till revisorn, Anette Målund 
 
 

• Rapport från kommittéerna 
 

• Utställningskommittén:  Beställt rosetter till 10-topp, Taru skickar Diplom till 
Alexandra. Beslut om att 10-topplistan tas bort för 2024 i och med att flera andra 
klubbar inte heller redovisar topplistor med hänvisning till att listorna inte ger något 
mervärde för eller på annat sätt gagnar rasen. 

 

• Medlemskommittén: Taru har under påskhelgen påmint medlemmar att betala in 
årsavgiften för 2024, detta har resulterat i inkomna 11 000 kr i medlemsavgifter  

 

• Redaktionskommittén: Tidningen sätts ihop i dagarna kommer ut under helgen 
digitalt. Han och tik special i nästa nummer som kommer bli pappersformat. 

 

• Avelskommittén:  

• High Five’s kennel har varit i kontakt med avelskommittén gällande avsteg från  
RAS. En äldre tik med lindrig katarakt ska efter godkännande från veterinär paras. 
Avelskommittén godkänner avsteget. Likadant avsteg har tidigare godkänts för 
Yrillos kennel. 

• Samtliga uppfödare på hemsidan ska få en stjärna som tas bort om uppfödaren inte 
följer RAS under innevarande år. 

 

• Taru blivit kontaktad av en representant från AGRS. Mer information om gruppens 
arbete och hur det påverkar vår ras kommer. 



 
•    Övriga frågor: Inga övriga frågor 

 

Styrelsens beslut:  

• Ingen 10-topp och Årets Boston för 2024 (se utställningskommitté) 

• Stjärna för uppfödare som följer RAS (Se avelskommitté) 

          
 Nästa möte: 7 maj 2024 
 
 


